

## PRAYERS

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Two Hundred and Ninety-Second Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of Canada, concerning the celebration of Canada's 115th birthday, presented by the honourable Member for Victoria (Mr. McKinnon), on Monday, July 5, 1982, and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Mr. Lefebvre, from the Special Committee on Standing Orders and Procedure, presented the First Report of the Committee, which is as follows:

In relation to its Order of Reference dated Monday, May 31, 1982 your Committee recommends that the Committee be empowered to retain the services of a task co-ordinator during its consideration of the Standing Orders of the House and procedure.

A copy of the relevant Minutes of Proceedings and Evidence (*Issue No. 1*) is tabled.

*(The Minutes of Proceedings and Evidence accompanying the Report are recorded as Appendix No. 162 to the Journals).*

Mr. Lefebvre, from the Special Committee on Standing Orders and Procedure, presented the Second Report of the Committee, which is as follows:

In relation to its Order of Reference dated Monday, May 31, 1982 your Committee recommends that the Committee and its members have the power, when the Committee deems it necessary, to adjourn or travel from place to place inside and outside Canada and that, when deemed necessary, the required staff accompany the Committee and members of the Committee, as the case may be.

A copy of the relevant Minutes of Proceedings and Evidence (*Issue No. 1*) is tabled.

*(The Minutes of Proceedings and Evidence accompanying the Report are recorded as Appendix No. 163 to the Journals).*

A petition was presented by the honourable Member for Grey—Simcoe (Mr. Mitges).

A petition was presented by the honourable Member for Haldimand—Norfolk (Mr. Bradley).

A petition was presented by the honourable Member for Peterborough (Mr. Domm).

A petition was presented by the honourable Member for Skeena (Mr. Fulton).

A petition was presented by the honourable Member for Parkdale—High Park (Mr. Flis).

## PRIÈRE

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le deux cent quatre-vingt-douzième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents du Canada, concernant la célébration du 115<sup>e</sup> anniversaire du Canada, présentée par l'honorable député de Victoria (M. McKinnon) le lundi 5 juillet 1982, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

M. Lefebvre, du Comité spécial chargé d'examiner le Règlement et la procédure, présente le premier rapport de ce Comité, dont voici le texte:

Relativement à son Ordre de renvoi du lundi 31 mai 1982, votre Comité recommande qu'il soit habilité à retenir les services d'un coordonnateur de travaux pour l'aider durant son examen du Règlement de la Chambre et de la procédure.

Un exemplaire des procès-verbaux et des témoignages s'y rapportant (*fascicule n° 1*) est déposé.

*(Les procès-verbaux et les témoignages joints à ce rapport sont enregistrés à titre d'Appendice n° 162 aux Journaux).*

M. Lefebvre, du Comité spécial chargé d'examiner le Règlement et la procédure, présente le deuxième rapport de ce Comité, dont voici le texte:

Relativement à son Ordre de renvoi du lundi 31 mai 1982 votre Comité recommande que le Comité et ses membres soient habilités, lorsque le Comité le juge nécessaire, à se transporter ou voyager d'un lieu à un autre au Canada ou à l'extérieur lorsque cela est jugé nécessaire, le Comité ou les membres du Comité, selon le cas, soient accompagnés du personnel dont ils ont besoin.

Un exemplaire des procès-verbaux et des témoignages s'y rapportant (*fascicule n° 1*) est déposé.

*(Les procès-verbaux et les témoignages joints à ce rapport sont enregistrés à titre d'Appendice n° 163 aux Journaux).*

L'honorable député de Grey—Simcoe (M. Mitges) présente une pétition.

L'honorable député de Haldimand—Norfolk (M. Bradley) présente une pétition.

L'honorable député de Peterborough (M. Domm) présente une pétition.

L'honorable député de Skeena (M. Fulton) présente une pétition.

L'honorable député de Parkdale—High Park (M. Flis) présente une pétition.